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Figyelmes ember a XVI. kerü-
let polgármestere. Mandátuma 
elnyerésének századik napján 
sajtótájékoztatót hívott össze az 
Erzsébet-ligeti Színház egy ki-
sebb termébe, hogy a megjelent 
újságíróknak beszámoljon az el-
ső száz nap eseményeiről.

Először a példátlan választási 
eredményről esett szó: soha pol-
gármester ennyi szavazatot még 
nem kapott, s olyan sem volt még 
itt a XVI. kerületben, hogy egy 
pártszövetség valamennyi jelölt-
je egyéni körzetben győzzön. A 
sosem látott többség ellenére az 
önkormányzat vezetése keresi a 
konszenzust, mindenkit bevon a 
munkába – nem úgy, mint példá-
ul Kőbányán, ahol a Fidesz és az 
SZDSZ összefogott, s a bizottsá-
goknak egyetlen MSZP-s tagja 
sincs. A takarékoskodást is ön-
magukon kezdték: kevesebb lett 
az alpolgármester, a tanácsnok, 
kisebb létszámú a testület (ami 
egyébként véletlen), s mindez 
együtt évi 50 milliós megtakarí-
tást jelent.

A rossz szomszéddal csak a 
baj van – állapította meg Kovács 
Péter a jól ismert kertvárosi igaz-
ságot, s elmondta, hogy ennek 
jegyében igyekszik jó kapcsola-
tot ápolni a szomszédos kerüle-
tek polgármestereivel – pártállá-
sukra való tekintet nélkül. Hogy 
a fideszes XVII. kerületi Riz Le-
ventével nincs semmi gond, az 
természetes, de például igen el-
ismerően nyilatkozott a szocia-
lista Hajdú Lászlóról, Palota örö-
kös polgármesteréről: nagyon 
tetszett neki például az, hogy 
egyes irodákra üvegajtót sze-
reltetett, mindenki láthassa, mi 
folyik odabent. A zuglói Weinek 

Leonárddal szintén kiváló a kap-
csolata, kölcsönösen vendégül 
látják egymást városrészeik kivá-
ló éttermeiben.

Csodák csodájára Demszky 
is fogadta a kerület fideszes pol-
gármesterét, s ennek során több 
órás megbeszélésre is sor került. 
Mint Kovács Péter elmondta, ta-
lán nem is a főpolgármesterrel 
van a gond, hanem a hivatalno-
kok szemellenzős magatartá-
sával: a kerület mentén húzódó 
Rákospalotai határút kérdéséről 
még csak tárgyalni sem hajlan-
dóak, pedig várhatóan az vezeti 
majd el az M0 rávezető forgal-
mát, ráadásul egy kerületi lakóte-
lep mellett halad el: de mit foglal-
kozik ezzel a XVI. kerület, hiszen 
az út jogilag a XV. kerület terüle-
tén halad...

Szó esett a polgármesteri hiva-
talról is, amit eléggé viharvert ál-
lapotban örökölt a polgármester. 
Egyetlen példa mutathatja a gon-
dot. Egy csomagküldő szolgálat 
úgy küld kéretlenül tisztítószert, 
hogy 30 napon belül vissza lehet 
küldeni, s csak ezután kell kifizet-
ni. Nos, küldtek egy ilyen csoma-
got az itteni hivatalnak is. Miután 
itt sok mindennek nincs gazdája, 
senki nem küldte vissza. Azután 
jött a számla, amit természete-
sen kifizettek, majd jött az újabb
csomag. Majd az újabb számla. 
Ez a bohózatba illő ciklus huza-
mosabb időn át folytatódott, s 
csak az egyik új alpolgármester-
nek tűnt fel, hogy mit is kellene 
kifizetni. Addigra viszont hatmillió
forintot fizetett már ki a hivatal a
kéretlen tisztítószerekért. (F)

Véget ért a HÉV-mizéria

Kurtán-furcsán ért véget a HÉV bérletárak körül az agglomeráció-
ban januárban kirobbant botrány. Történt, hogy az állami támogatás 
megvonása miatt a főváros határáig érvényes kiegészítő bérletek árai 
a diákoknak háromszorosára, a nyugdíjasoknak közel hatszorosára 
növekedett. Az érintett önkormányzatok természetesen élénk tiltako-
zásba kezdtek a modern-kori röghöz kötés miatt, az érintettek pedig 
speciális bliccelési technikát dolgoztak ki a fölös költségek elkerü-
lésére. Január 20-án egy látványos tüntetés is volt a kerepesi HÉV-
állomáson, ahol többek között felszólalt Pesti Imre is (képünkön), a 
Fidesz ismert politikusa, ostorozva a megszorító kormányt. Ekkorra 
viszont már körvonalazódott valami megoldás, de a minisztérium 
több százmilliós támogatást kért volna az önkormányzatoktól – azok 
persze beintettek! Azután eltelt pár nap, s a hírek szerint az egész ár-
emelés valami számítási hiba miatt következett be, s ami a lényeg: a 
bérletárak nagyjából visszaálltak a múlt évi szintre. Ki érti ezt?

JÁRŐRÖZIK A POLGÁRMESTER. Kovács Péter azt ígérte, hogy foly-
tatni fog minden helyes hagyományt – ezek egyike a polgármester 
és a rendőrkapitány közös járőrözése. Erre első alkalommal feb-
ruár 6-án délután a Jókai úti szakrendelő előtt került sor – elegán-
sabb külsővel, tisztes érdeklődés mellett.


